
Svet staršev OŠ Rače, 30. maj 2023. 

Aktualno: 

• Na vzgojnem področju smo imeli v tem koledarskem letu nekaj težav. Opazili smo porast nestrpnosti 

med učenci, porast verbalnega in fizičnega nasilja (v manjši meri). Izrečenih je bilo nekaj vzgojnih 

ukrepov, za ponavljajoče se kršitve pa tudi nekaj opominov. Žal smo morali enega učenca prešolati na 

drugo šolo. 

• Nekaj zaposlenih je na porodniški oz. dalj časa trajajoči bolniški. 

• V šoli je na dolgotrajni bolniški pred porodniško učiteljica matematike in fizike, preko dveh razpisov iskali 

nadomestnega učitelja, zaposlili učitelja, ki pa si najbolje znašel. Ponovili smo razpis, vendar žal nismo 

našli ustreznih kandidatov. 

• V marcu se je iz porodniške vrnila učiteljica Anja Lešič. V vrtcu se je iz porodniške vrnila pomočnica 

vzgojiteljice Teja Verglez 

• Javna dela – uspešni smo bili na razpisu z dvema javnima delavkama, ki sta se nam pridružili v marcu. Z 

obema smo zelo zadovoljni. 

• Vpis v 1. razred – vpisanih 52 otrok 

• S 1. marcem so se v vrtcu podražile cene programov.  

• V prejšnjem tednu izpeljali še zadnjo šolo v naravi za 5. razred, skupaj smo tako imeli v letošnjem šolskem 

letu 4. šole v naravi 

• V prejšnjem tednu smo izpeljali še zadnjo mobilnost naših otrok v Grčijo. 

• V okviru praznovanja 150 letnice šolstva v Račah smo izpeljali dve okrogli mizi. Uradna svečanost bo 19. 

junija 2023. Na šoli smo poskušali dihati s pomembnim jubilejem – uvedli smo tematsko obarvane petke 

– poimenovali smo jih sto-petek. 

• Uvedba videonadzora v okolici telovadnice. 

• Z novim vodstvom občine bomo poskušali doreči odprte zadeve glede ureditve avtobusnih postajališč in 

morebitnega enosmernega prometa na grajskem trgu, glede ureditve igrišč za šolo, glede postavitve 

dodatnih igral, terminsko določiti plan energetske sanacije šole, poiskati možnosti širitve šole in celovite 

planske obnove šolskih prostorov… 

 


